
 

 

Protokół  z Posiedzenia Zarządu numer 7 

zebrania Zarządu Polskiego Związku Narciarskiego, 23.01.2022, godz.13.00,Kraków. 

Obecni: Adam Małysz, Jan Winkiel, Wojciech Gumny, Stanisław Szymanik, Marek Pach, Rafał Kot, 

Adam Fickowski, Konior Jarosław, Marcin Blauth - zdalnie 

Goście: Tomasz Grzywacz - zdalnie 

Przywitanie 

1. Akceptacja Porządku Obrad 

Uchwała: 

U/01/Z/7/23 

Zarząd zatwierdził proponowany Porządek Obrad.  

Przyjęto jednogłośnie. 

2. Akceptacja protokołu z posiedzenia Zarządu numer 6 

Uchwała: 

U/02/Z/7/23 

Zarząd zatwierdził proponowany protokół z posiedzenia Zarządu numer 6.  

Przyjęto jednogłośnie. 

3. Akceptacja i omówienie protokołów z posiedzenia Prezydium Zarządu numer 6 i 7 

Uchwała: 

U/03/Z/7/23 

Zarząd zatwierdził proponowany protokół z posiedzenia Prezydium Zarządu numer 6 i 7. 

Przyjęto jednogłośnie. 

4. Potwierdzenie alokacji środków w ramach dotacji FRKF 

W związku z otrzymaniem kwoty z Ministerstwa Sportu i Turystyki w ramach dotacji FRKF Zarząd 

potwierdził planowane wcześniej alokacje budżetowe.  



 

 

U/04/Z/7/23 

Zarząd PZN dokonał aktualizacji podziału środków finansowych przyznanych z Ministerstwa Sportu i 

Turystyki FRKF na Kadry Narodowe młodzieżowe i juniorów (koszty szkolenia, sprzętu, leków i 

odżywek, wynagrodzeń, koszty pośrednie) oraz na Szkoły Mistrzostwa Sportowego, zgodnie z 

przyznaną kwotą  na rok 2023 w wysokości  7.000.000,00 zł.  

Przyznana na 2023 rok  kwota na Kadry Narodowe Młodzieżowe i SMS-y : 7.000.000,00 zł 

Podział kwoty 7.000.000,00 zł :   

1. Szkoły Mistrzostwa Sportowego :   1.700.000,00 zł 
2. Kadry Młodzieżowe i Juniorów  - szkolenie centralne  : 5.300.000,00 zł 

 w tym koszty pośrednie  :  342.500,00 zł  

 

 Podział kwoty przeznaczonej dla SMS - ów : 

Nazwa SMS Kwota w zł 

  SMS Zakopane   850 000,00 

  SMS Szczyrk   810 000,00 

  SMS Szklarska Poręba       15 000,00 

  SMS Karpacz                      25 000,00 

Razem             1.700.000, 00 

 

Przyjęto jednogłośnie. 

5. Dyskusja na temat dalszego funkcjonowania Kadr Narodowych oraz rozwoju poszczególnych 

dyscyplin na poziomie zarówno młodzieżowym jak i seniorskim.  

a. W ramach dyskusji poruszono tematy: 

i. Wzmocnienie merytorycznej strony Kadr Narodowych, w szczególności 

poprzez niezależnych, zagranicznych specjalistów 

ii. Konieczność stworzenia jasne i klarownej koncepcji pracy pionu sportowego. 

Zarząd zobowiązał Dyrektora Sportowego do przedstawienia odpowiedniego 

dokumentu do połowy lutego. Jego założenia  zostaną przedyskutowane 

podczas kolejnego posiedzenia 



 

 

iii. Podjęto dyskusję dotyczącą akcentów na  poszczególne kategorie wiekowe 

oraz problematyczność nagród finansowych dla klubów i zawodników w 

ramach krajowego systemu współzawodnictwa sportowego. Zasugerowano 

analizę możliwości dystrybucji środków na podstawie punktów Pucharu 

Świata lub rankingu posezonowego Polskiego Związku Narciarskiego 

6. Prezes W. Gumny, odpowiedzialny za skoki narciarskie złożył wniosek dotyczący rozwiązania 

umowy o pracę trenera Bachledy ze względu na brak zawodniczek, które może trenować. 

U/05/Z/7/23 

Zarząd PZN dokonał podjął uchwałę dotyczącą rozwiązania umowy o pracę trenera Bachledy. 

Rozwiązanie powinno zostać dokonane po zakończeniu Imprez Głównych   

6 za, 2 osoby wstrzymały się 

7. Sekretarz Generalny PZN zaprezentował skład na MŚS w snowboardzie alpejskim wraz z opiniami 

pionu sportowego. 

U/05/Z/7/23 

Zarząd PZN zaakceptował proponowane składy na MŚS w snowboardzie alpejskim 

Przyjęto jednogłośnie. 

8. Sekretarz Generalny PZN zaprezentował propozycję harmonogramu posiedzeń Zarządu w roku 

2023 wraz z proponowanymi wątkami. 

U/06/Z/7/23 

Zarząd PZN zaakceptował propozycję harmonogramu, która stanowi załączniku do protokołu.  

Przyjęto jednogłośnie. 

9. Sekretarz Generalny PZN przedstawił wniosek pionu sportowego dotyczący włączenia w skład 

kadry narodowej Joanny Kil 

U/07/Z/7/23 

Zarząd PZN zaakceptował propozycję harmonogramu, która stanowi załączniku do protokołu.  

Przyjęto jednogłośnie. 

  


